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Abstract (en)
[origin: CA3058103A1] Foldable tent comprising a roof (12) having a tent canvas (14), a first mastless umbrella structure (16), a second mastless
umbrella structure (16'), and at least a first junction configured to connect in a hinged manner the distal end (21a) of a first rib (21) of the first
umbrella structure and the distal end (21'a) of a first rib (21') of the second umbrella structure, the foldable tent being able to assume a deployed
position in which the first and second umbrella structures are in the open position and a folded position in which the first and second umbrella
structures are in the closed position.

Abstract (fr)
Tente pliable comprenant un toit (12) ayant une toile de tente (14), une première structure parapluie (16) sans mât, une seconde structure parapluie
(16') sans mât, et au moins une première jonction configurée pour connecter de manière articulée l'extrémité distale (21a) d'une première baleine
(21) de la première structure parapluie et l'extrémité distale (21'a) d'une première baleine (21') de la seconde structure parapluie, la tente pliable
pouvant prendre une position déployée dans laquelle les première et seconde structures parapluies sont en position ouverte et une position pliée
dans laquelle les première et seconde structures parapluies sont en position fermée
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